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Verslag	Algemene	Ledenvergadering	Coöperatieve	
Vereniging	Heuvelrug	Energie.	
Datum:	1	juni	2015	op	het	landgoed	de	Horst	te	Driebergen	

	
1. Welkom	en	opening	door	de	voorzitter	
Theo	heet	alle	aanwezigen	welkom.	Hij	is	blij	dat	er	ruim	20	leden	aanwezig	zijn.	
	
2. Vaststellen	agenda	
De	agenda	wordt	zonder	aanpassingen	goedgekeurd.	
	
3. Goedkeuring	concept	verslag	ALV	2014	
Het	verslag	van	de	vorige	ALV	(19	mei	2014)	wordt	zonder	wijzigingen	goedgekeurd.	
	
4. Terugkoppeling	Ledenraad	
Terugkoppeling	van	de	Ledenraad	over	2105.		
Jaklien	Vlasblom	legt	kort	de	rol	en	taken	van	de	Ledenraad	toe.	De	ledenraad	ziet	toe	op	
het	goed	functioneren	van	de	vereniging	en	controleert	het	bestuur.		
We	hebben	op	dit	moment	81	betalende	leden.	De	ambitie	is	om	door	te	groeien	naar	zeker	
200	leden	eind	van	het	jaar.	
De	ledenraad	is	afgelopen	jaar	twee	keer	bijeengeweest:	

1. besluit	genomen	over	de	overeenkomst	met	GreenChoice	voor	het	leveren	van	in	
Nederland	opgewekte	groene	energie.	

2. voorbereiding	van	deze	algemene	ledenraadsvergadering	t.a.v.	vaststellen:	
- jaarverslag	2014,	incl.	de	jaarrekening	2014		
- jaarplan	2015	en	de	begroting	2015	

3. De	leden	worden	uitgenodigd	om	de	vergaderingen	van	de	Ledenraad	bij	te	wonen.	
Die	zullen	voortaan	tevoren	actief	aan	de	leden	worden	bekendgemaakt.	

	
De	Ledenraad	legt	het	Jaarverslag	en	Jaarrekening	2014	en	Jaarplan	en	begroting	2015	met	
een	positief	advies	voor	aan	de	ALV.	
	
5. Goedkeuring	Jaarverslag	en	jaarrekening	2014	
Een	van	de	aanwezige	leden	geeft	aan	dat	het	jaarverslag	wat	hem	betreft	korter	mag.	Dat	
scheelt	het	bestuur	en	de	werkgroepen	ook	veel	werk.	
De	vraag	wordt	gesteld	of	hetgeen	tot	nu	toe	gedaan	is	(jaarverslag	2014)	en	in	het	jaarplan	
2015	is	voorgenomen,	voldoende	bijdraagt	aan	het	realiseren	van	de	doelstelling/ambitie:	
GUH	energieneutraal	in	2035.	Is	het	niet	wenselijk	om	een	stappenplan	te	maken	met	
concrete	milestones.	Het	bestuur	geeft	aan	hier	open	voor	te	staan	en	nodigt	de	leden	uit	
om	hier	een	bijdrage	aan	te	leveren.		
	
Op	de	vraag	waarom	er	een	positief	saldo	is	bij	het	onderdeel	rentelasten	en	bankkosten,	
antwoord	de	penningmeester	dat	er	rente-inkomsten	zijn	door	het	plaatsen	van	het	eigen	
vermogen	op	een	rente-rekening.	
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Het	jaarverslag	en	de	jaarrekening	2014	worden	door	de	leden	vastgesteld.	
Een	van	de	leden	geeft	zich	op	voor	de	kascommissie	die	de	vereniging	op	verzoek	van	de	
ledenraad	zal	instellen.	
	
6. Toelichting	en	goedkeuring	Jaarplan	2015	en	goedkeuring	begroting	2015	
Door	een	vertegenwoordiger	van	de	verschillende	werkgroepen	wordt	een	korte	toelichting	
gegeven,	ter	aanvulling	op	het	schriftelijke	jaarplan.		
De	werkgroep	opwekking	krijgt	meer	verzoeken	vanuit	partijen	binnen	de	Gemeente	om	bij	
te	dragen	aan	diverse	PV-projecten	(sportclubs,	scholen,	bedrijven	en	instellingen).	Er	is	
expertise	binnen	de	werkgroep	aanwezig.	Er	is	echter	wel	meer	menskracht	voor	nodig,	nu	
het	aantal	vragen	stijgt.		
De	mogelijkheid	om	windenergie	op	te	wekken	binnen	onze	gemeente	zijn	zeer	beperkt.	Er		
ligt	een	voorstel	om	in	overleg	met	GreenChoice	bij	te	gaan	dragen	aan	een	windmolen	die	
op	land	wordt	geplaatst,	op	een	locatie	waar	de	opbrengt	aanmerkelijk	hoger	is.	
Biomassa	heeft	op	dit	moment	geen	aandacht	binnen	de	werkgroep,	ook	door	tijdgebrek.	
Een	van	de	leden	geeft	aan	dit	jammer	te	vinden,	want	er	zijn	toch	veel	landgoederen	die	
sprokkelhout	over	hebben.	
	
De	vraag		wordt	gesteld	waarom	de	gemeente,	in	samenwerking	met	Natuur	en	Milieu	
Utrecht	energieambassadeurs	opleidt	en	dit	niet	in	nauw	overleg	met	Hé	doet.	Het	bestuur	
geeft	aan	ook	verbaasd	te	zijn	over	dit	initiatief,	waar	we	weliswaar	over	geïnformeerd	zijn,	
maar	niet	vooraf	bij	betrokken.	De	samenwerking	met	de	Gemeente	op	dit	soort	punten	
verdient	verbetering.	
Er	wordt	voorgesteld	om	bezitters	van	WKO-installaties	bij	elkaar	te	brengen	en	ervaringen	
uit	te	laten	wisselen.		Een	aantal	zijn	in	de	zaal		aanwezig	en	nemen	met	elkaar	het	initiatief.	
	
De	ambitie	van	de	werkgroep	Duurzaam	Wonen	wordt	toegelicht.	Hé	werkt	hierbij	nauw	
samen	met	verschillende	andere	partijen.	De	ambitie	is	fors	en	er	is	veel	werk	te	verzetten.	
Om	te	komen	tot	een	daadwerkelijke	aanpak	van	huizen	is	een	lange	weg.		Maar	de	trend	is	
gunstig,	want	op	veel	plaatsen	in	Nederland	wordt	ervaring	opgedaan	en	met	elkaar	wordt	
er	snel	geleerd.	
Dit	najaar	gaat	Hé	aan	de	slag	met	de	optimalisatie	van	Cv-installaties.	Dat	kan	per	woning	
tot	een	besparing	van	15%	van	het	gasverbruik	leiden.	
	
De	werkgroep	communicatie	heeft	zich	veel	activiteiten	voorgenomen	om	middels	
algemene	communicatie	het	werk	van	Hé	meer	en	beter	over	het	voetlicht	te	krijgen.	De	
werkgroep	zit	te	springen	naar	nieuwe	actieve	deelnemers.	Er	is	veel	werk	te	verzetten.	
		
De	begroting	2015	wordt	goedgekeurd.	Wel	wordt	de	opmerking	gemaakt	dat	er	snel	werk	
gemaakt	moet	worden	van	het	werven	van	leden	via	de	deal	met	GreenChoice.	Anders	halen	
we	het	aantal	nieuwe	leden	niet	en	dus	ook	niet	de	geplande	inkomsten.	
	
7. Vacatures	
Aan	de	leden	wordt	gemeld	dat	er	vacatures	zijn	voor:	kascommissie,	bestuur	en	de	
werkgroep	communicatie.	Sommige	leden	zijn	geïnteresseerd	en	zullen	met	het	bestuur	
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contact	opnemen.	Een	van	de	leden	meldt	zich	aan	voor	de	kascommissie.	
	
8. Rondvraag	
Er	wordt	geen	gebruik	gemaakt	van	de	rondvraag.	
	
9. Sluiting	
De	voorzitter	sluit	om	20.45	uur	de	vergadering	en	dankt	de	leden	voor	hun	aanwezigheid.	
Na	een	korte	pauze	zal	Talitha	Muusse	ons	meenemen	in	haar	visie	op	jong	duurzaam	
ondernemerschap	en	de	verschillen	tussen	de	verschillende	generaties.	



4	
 

Aanwezige	leden	
	
1. Nico	Bakker	
2. Huib	de	Vriend	
3. Rineke	Hakkens	
4. Peter	Haring	
5. René	Heijenberg	
6. Jeroen	Hinfelaar	
7. Harry	Karreman	
8. Theo	Land	
9. Gerti	Nieuwenhave	
10. Jolt	Oostra	
11. Pieter	Ruigewaard	
12. Roeland	Schweitser	
13. Huibert	Stolker	
14. Marjolein	Stolker	
15. Harrie	Swarte	
16. Francine	van	der	Velde	
17. Frank	van	West	
18. M.	Vink	
19. Jaklien	Vlasblom	
20. Eelke	Wielinga	
21. Charles	Willems	
22. Dhr.	Zwolsman	
	


